



### Казахстан

Одна из богатейших природными ресурсами страна. Рост Экономики положительно влияет на уровень жизни казахстанцев и влечет за собой повышенный спрос на бытовую продукцию и предметы домашнего уюта.

### Kazakhstan

One of the countries with rich natural resources. Economic growth has a positive effect on quality of life of Kazakhstan people and entails an increased demand for furniture production and household comfort.

### Астана

Перспективный финансовый бизнес-центр не только для Казахстана, но и для всей центральной Азии.

### Astana

Is a promising financial and business-center not only for Kazakhstan, but also for the entire Central Asian region.



В дни проведения выставки **WoodExpo Kazakhstan** будут проведены крупномасштабные программы **B2B**. Программы посвящены участникам выставки и проходят бесплатно.

Largescaled **B2B programs** will be help during the exhibition **WoodExpo Kazakhstan**. Thus B2B Program is dedicated for exhibitors and will be organized free of charge.



[www.woodexpo.kz](http://www.woodexpo.kz)

13-16 сентября 2018  
September 2018

Казахстан Астана  
ВЦ «Корме»

Korme Exhibition Center  
Astana, Kazakhstan

ОРГАНИЗАТОР / ORGANIZER

ОФИЦИАЛЬНАЯ ПОДДЕРЖКА / OFFICIAL SUPPORT



Казахстан, Алматы м-он Самал-1, д. 9/2, 43  
+7 727 266 36 80, +7 707 611 81 02  
[www.woodexpo.kz](http://www.woodexpo.kz) [info@woodexpo.kz](mailto:info@woodexpo.kz)



## Основные разделы

Деревообрабатывающие станки  
Инструменты и аксессуары  
Столярное ремесло, плотничное дело  
Сушильные установки  
Системы крепления  
Хранение и упаковка  
Отделка древесной продукции  
Материалы из дерева  
Деревянные конструкции  
Программные системы  
Системы безопасности на производстве  
Клеи, краски, лакокрасочные материалы  
Целлюлозно-бумажное производство  
Отраслевые журналы и литература

## Product Groups

Woodworking Machinery  
Tools & Accessories  
Joinery and Carpentry  
Dryer Units  
Fastening Systems  
Storage and Packing  
Processing of Wood  
Wood Materials  
Wooden Constructions  
Software Systems  
Industrial Safety Systems  
Paints, Varnishes and Adhesives  
Pulp and Paper Industry  
Branch Magazines and Literature



## Участники

Более 100 участников из Казахстана, России, Беларуси, Италии, Польши, Украины, Бельгии, Румынии, Германии, Турции, Франции, ОАЭ, Ирана, Монголии, Кыргызстана, Узбекистана и др.

## Exhibitors

About 100 participants from Kazakhstan, Russia, Belarus, Italy, Poland, Ukraine, Belgium, Romania, Germany, Turkey, France, Iran, Mongolia, Kyrgyzstan, Uzbekistan and eth.

## Посетители

Профессиональные посетители из главных городов Казахстана, таких как Астана, Алматы, Караганда, Кызылорда, Актау, Атырау, Тараз, Талдыкорган, Усть-Каменогорск, Семей, Павлодар, Актобе, Шымкент, а также из Кыргызстана, Таджикистана, Узбекистана и соседнего региона России.

## Visitors

Professional visitors from the major cities of Kazakhstan, such as Astana, Almaty, Karaganda, Kyzylorda, Aktau, Atyrau, Taraz, Taldykorgan, Ust-Kamenogorsk, Semey, Pavlodar, Aktobe, Shymkent and also from Kyrgyzstan, Tajikistan, Uzbekistan and neighboring regions of Russia.

# WOODEXPO

ТЕРРИТОРИЯ The PLATFORM for

активного маркетинга  
новых технологий  
продвижения товаров и услуг  
продуктивного диалога с заказчиками

active marketing  
new technologies  
promotion of goods and services  
productive dialogue with customers



Основная задача выставки **WOODEXPO Kazakhstan** – расширение горизонта делового сотрудничества для всех участников, продвижение современных мировых технологий и инноваций для лесозаготовительной, деревообрабатывающей и мебельной промышленности на отечественном рынке лесной индустрии.

The main aim of the International exhibition **WOODEXPO Kazakhstan** is to extend the business cooperation horizons, form new partnerships, promote modern world technologies and innovations of wood, woodworking and furniture industries in the Central Asian Wood Industry Market of your business.

